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Plats och tid: Digitalt möte. Använd följande länk: TEAMS LÄNK

8.30 - 12.00 den 7 december 2023

Gäster: Mari Cedervall (punkt 4), Elin Asplund (punkt 11)

ÄRENDEN

1. Ordföranden hälsar välkomna
2. Val av protokolljusterare
3. Fastställande av dagordning

Informationsärenden

4. Månadens gäst (Mari Cedervall)
Vi får en uppdatering från arbetet om våld i nära relationer. En eventuell fortsättning under
2024 och inbjudan till dialog med jämställdhetsministern är några av de frågor som vi är
nyfikna på.

5. Styrelsens arbetsgrupper (Fredrik, Mattias A., Ajda)
a) Politiskt arbete
Möte är nu bokat med Anna Tenje liksom ESFs GD Håkan Forsberg. Samtal fortgår med
Johan Persson och med ledningen för SKR. Arbetsförmedlingen backade efter att
Försäkringskassan sagt nej med hänvisning till att dialogen förs med Nationella rådet.

b) Uppföljning, utvärdering och analys
Vi får en uppdatering från gruppens arbete.

c) Medlemsnytta
Gruppen fokuserar på arbetet att föreningen alltid har medlemsnytta i fokus. Inför dagens
möte har styrelsen bett om dialog kring hemsida, enkäten om medlemsnytta, se
resultaten av den senaste enkäten i bilagan, samt en fortsatt dialog om
kontaktpersonskapet/ordförandeträffar. Nu finns resurser till ökad/förbättrad
kommunikation.

6. Ekonomi (Jonas/Mattias)
Kassören presenterar senaste utfallsrapporten, se bilaga, samt en genomgång av den nu
fastställda budgeten för 2024.

7. Medlemsmötet (Alla)
Reflektioner från medlemsmötet den 24 november
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8. Fråga om utträde ur föreningen
I NNS stadgar §20 står följande om utträde:
“Anmälan om utträde ska ske skriftligt, minst 3 månader i förväg och utträde kan ske först
vid nästa årsskifte".

Är den tidigaste möjligheten att lämna föreningen årsskiftet 24/25 när nu medlemsmötet
beslutade om höjning av serviceavgiften till 3,5 promille i november 2023?

9. Kontaktpersonskapet/Ordförandeträffar (Alla)
Rapportering från de fyra olika områdena. Vad har sagts sedan vi sågs sist och hur planerar
ni att jobba vidare i ert område? Vi påminner också om idén att lokalt bjuda in respektive
landskapsbänk från riksdagen för att synliggöra NNS och samordningsförbundens arbete.

10. Månadsträffarna (Anna och Mattias)
Muntlig information från träffen den 30 november

11. Omvärldsspaning
a) Muntlig redovisning av senaste nytt från dialogen med Nationella rådet (Fredrik)

b) MSI vill gärna ha en dialog om hur NNS och MSI kan samverka för att nå politisk
påverkan. Ett konkret arbete som börjar till våren är det om att komplettera det
nationella kunskapscentret med regionala noder. En dialog som också lett till samtal om
att ESF och Finsam skulle kunna närma sig ytterligare. (Mattias)

Beslutsärenden

12. Ändring av rubriker till indikatorer (Elin)
Elin presenterar förslag om ändringar i arbetet med NNS indikatorer, se bilaga.

Förslag till beslut:
Att godkänna förslaget

13. Förslag till upplägg för årsmötet i april (Anna och Mattias)
Tjänstepersonstödet presenterar ett förslag till upplägg för årsmötet 2024 samt att detta
kombineras med en spridningskonferens som syftar till intressepolitisk påverkan. Inbjudan
kommer att gå ut till nyckelpersoner i Riksdagen och på Regeringskansliet samt till
beslutsfattare hos myndigheter etc. Ett gemensamt arbete kommer att behöva göras hos
NNS styrelse för att nå ut till dessa personer.

Förslag till beslut:
Att godkänna förslaget och ge tjänstepersonstödet fortsatt uppdrag att planera vidare.
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14. Fastställande av protokoll
Protokoll från styrelsemöte 2023-11-24, bilaga

Förslag till beslut:
Att fastställa protokoll från styrelsemöte 2023-11-24

Diskussionsärenden

15. Fortsatt dialog med medlemsförbunden (Fredrik)
Ordföranden önskar informera styrelsen om de samtal och möten som hållits innan och
efter medlemsmötet samt diskutera idéer kopplade till det uppdrag AU fick vid förra
styrelsemötet om att ta fram en plan för fortsatt dialog med medlemmarna. Särskilt de
stora och de som röstat nej till förslaget om höjd serviceavgift.

16. NNS i Almedalen och/eller andra offentliga sammanhang? (Anna)
Tjänstepersonstödet presenterar ett förslag som innebär att NNS avstår från att arrangera
ett eget seminarium i Almedalen. Däremot kan NNS med fördel delta i eventuella
samarrangemang eller som inbjudna gäster vid andra aktörers event. Tjänstepersonstödet
tar till nästkommande styrelsemöte fram ett underlag om möjliga seminarier, konferenser,
arrangemang under 2024 där NNS skulle kunna delta för opinionsbildning och för att
synliggöra NNS. SKR:s arbetsmarknads- och näringslivsdagar, Järva-veckan,
socialchefsdagarna, MUCF-s årliga konferens skulle kunna vara några exempel.

17. NNS tjänstepersonstöd 2024 och vägen framåt (Kenneth/Fredrik och Ajda)
Vid det senaste styrelsemötet tillsattes en nya arbetsgrupp som fick i uppdrag att planera
ett framtida tjänstepersonstöd och rekrytering av detta. Ajda, Kenneth, Peter och Fredrik
deltar i arbetsgruppen och presenterar vid mötet sitt förslag om hur tjänstepersonstödet
ska formas och hur en kommande rekrytering bör gå till.

Medskick från månadsträffen:
Tänk hellre fyra-fem förbundschefer än en ensam tjänsteperson. Mycket noga med profilen. Bör vara
GD-nivå. Se till att det är någon med forskningskompetens. Vem rekryterar? Vi vill att det sker öppet och
transparent. Ge alla en chans att vara med. Viktigt att det är förbundschefer som förstår vardagen och
olikheterna. Geografisk spridning. Jämställt. Mångfald och kompletterande. Mycket god kommunikativ
förmåga krävs.

19. NNS förstudie om myndighetssamverkan och framtidens Finsam (Mattias)
Tjänstepersonstödet presenterar planen för NNS förstudie samt förtydligar mål och syfte
med densamma.
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20. Dialog om ett nationellt arbete med Lex Heller
Lex Heller är ett avvikelsehanteringssystem som initierades av Samordningsförbunden i
Göteborg och som sedan spridit sig till fler. Nu finns idéer om att via NNS hjälpas åt att
skapa ett nationellt nätverk för arbete med Lex Heller. På så sätt skulle förbunden kunna dra
lärdom av varandra, bygga upp en gemensam databas och på sikt lära sig mer om hur
frågorna bäst hanteras lokalt, regionalt och nationellt.

Hur ser styrelsen på att NNS skulle ta ansvar för att samordna en nationell funktion för Lex
Heller?

21. Brev från styrelsen till medlemmarna samt punkter att prioritera till nästa
kontaktpersons- samt månadsträff (Anna)
Vilka punkter vill styrelsen lyfta till medlemmarna?

Övriga ärenden

Nästa styrelsemöte: 25 januari

Bilagor ska uppdateras
1. Utfall november 2023
2. Tjänsteskrivelse om ändring av rubriker till NNS indikatorer
3. Styrelseprotokoll 2023-11-24

Handling för kännedom
a) Resultat från NNS enkät till medlemmarna ht 2023, bildspel från NNS medlemsmöte
b) Sammanställning från workshop vid NNS medlemsmöte
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